
                                                                                                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       ____________________ (ovamo dolazi potpis!) 

 

Zapisnik sa 3. susreta partnera  

u Ljubljani, Slovenija od 15. do 17.10.2013. 

Andreja, Ferdelji Sambol 

prezime 

 

          16.10.2013. sudjelovala sam tijekom 3. susreta partnera EC projekta Learner Mobility ni Everyday 

Teaching u Ljubljani kao  jedan od 6 profesora koji smo iz Zagreba došli u Ljubljanu.  Na susretu u Ljubljani  

osim hrvatskih predstavnika sudjelovali su kolege profesori iz Slovenije, Češke, Španjolske i Nizozemske. 

 Naš zadatka je bio da tijekom susreta prema planu programa posjetimo tvornicu  Kolektor u Idriji,  

Antonijev rov – Idrijski rudnik te da nakon posjeta Idriji sudjelujemo na konferenciji u školi Vegova kao i na 

zajedničkoj večeri svih partnera u organizaciji domaćina. 

 Posjet tvornici Kolektor, Idrija, bio je vrlo uspješan. Tvornica je dio konzorcija, koji radi na izradi kolektora 

za elektromotore. U tome imaju monopol na svjetskom tržištu. Tvornica i alatnica su opremljene 

najmodernijim strojevima i robotima, a u tvornici rade većinom  visoko obrazovani radnici. Vidjeli smo 

također izvrsno opremljenu alatnicu u kojoj projektiraju potrebne strojeve i alate za potencijalne naručitelje 

iz čitavog svijeta. Bazična tvornica je u Idriji dok su ostale podružnice u Kini, Rusiji, SAD-u, Njemačkoj i BiH. 

Što se tiče prakse naših učenika, ponuđena je mogućnost dogovora u obavljanju iste. Mogućnosti su 

podjednake što se tiče naših učenika i za elektro i strojarsku struku, ali u svakom slučaju to trebaju biti 

učenici sa odličnim uspjehom  i svakako prema preporuci kolega strukovne grupe predmeta iz naše škole. 

Posjet Rudniku živoga srebara u Idriji, Antonijev rov, također je bio vrlo zanimljiv i edukativan. Rudnik je 

jedan od najstarijih rudnika žive u Europi, datira od 1500.g. Danas rudnik više nije u upotrebi, ali se koristi 

kao muzej. Što se tiče naših učenika, posjet takovom rudniku i njegov obilazak bio bi vrlo interesantan i 

edukativan, učenici bi prolaskom kroz rudnik mogli shvatiti razvoj iskopa rude kroz prošlost i značaj istog u 

razvoju čitavog mjesta i kraja. 

Nakon Idrije, uslijedio je povratak u Ljubljanu, gdje smo prisustvovali seminaru, odnosno konferenciji s 

partnerima u projektu, kako bi raspravili o zajedničkoj brošuri, dokumentima potrebnim u razmjeni učenika 

na praksi te  dogovorili termine idućih susreta i raspravili o prethodnim stavovima svih sudionika projekta. 

Nakon ECVET prezentacije Slovenskih partnera uslijedila je rasprava i razmjena mišljenja. Tijekom 

konferencije nije došlo do konkretnijih dogovora jer što se tiče našeg stava ono je poslano već prije samoga 

susreta od strane naše koordinatorice prof. Tatjane Antić. Dogovoreni su termini slijedećih susreta u Pragu i 

Nizozemskoj. Na sastanku se zaključilo da ćemo nakon susreta u Ljubljani još jednom razmotriti dosadašnja 

postignuća te će svatko u svojoj školi donijeti zaključke. Mi smo još jednom naglasili da naš  zaključak 

svakako ovisi o mišljenju naše NA, bez koje ne možemo donositi nikakve odluke. 

         Susret  u Ljubljani u svakom slučaju je opet potvrdio koliko su važni neposredni kontakti s kolegama iz 

EU projekta  jer dolazimo do novih spoznaja, razmijene mišljenja i svaki put iznova suradnja postaje bolja. 

Također dobili smo uvid u aktualno stanje projekta i posjetili smo dvije odlične kompanije prikladne za 

prihvat naših učenika za stručnu praksu u inozemstvu. 
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